
آنتورپ چگونه ۵۵۰ هزار یورو
به پرسپولیس می دهد؟

باشگاه آنتورپ به پرسپولیس اعلام کرده،  طلب سرخ ها 
بابت انتقال بیرانوند را به حس��اب اولیه اعلام شده واریز 
می کند. به گزارش ایسنا، پس از انتقال علیرضا بیرانوند به 
باشگاه آنتورپ، این باشگاه بلژیکی متعهد شد ٧٠٠ هزار 
یورو بابت این انتقال به پرسپولیس پرداخت کند. از این 
رو در زمان عقد قرارداد، ١۵٠ هزار یورو به پرس��پولیس 
پرداخت ش��د تا مابقی پول بعد از صدور ITC پرداخت 
ش��ود. بر همین اساس حالا که پرسپولیس  مجوز صدور 
ITC بیرانوند را صادر کرده، باشگاه آنتورپ به دنبال این 
است که  طلب سرخ ها را پرداخت کند. باشگاه آنتورپ به 
پرسپولیس  اعلام کرده ۵۵٠ هزار یوروی باقیمانده را به 
همان شماره حس��اب اعلامی که در روز امضای قرارداد 
ذکر ش��ده واریز خواهد کرد. از قرار معلوم این ش��ماره 
حساب متعلق به یک صراف است و پرسپولیسی ها هم 
قصد دارند پس از واریز پول، مستقیما مبلغ را به حساب 
برانکو ایوانکوویچ در یکی از بانک های عمان واریز کنند تا 
اینگونه بخشی از بدهی های خود را پرداخت کرده باشند. 

آمل به دنبال حضور در لیگ برتر 
کشتی فرنگی

بعد از جلس��ه عس��کری محمدیان با ش��هردار آمل، 
اس��تان مازندران در رقابت های کشتی فرنگی لیگ برتر 
نیز تیمداری خواهد کرد. به گزارش تسنیم، در حالی که 
پیش از این ۲ تیم سایپا خزر مازندران و همچنین ستارگان 
ساری از حضور در رقابت های فصل آینده لیگ برتر آزاد 
خبر داده بودند، مازندران به دنبال داش��تن یک نماینده 
نیز در لیگ برتر کشتی فرنگی است. در همین رابطه طی 
روزهای گذشته رئیس  هیأت کشتی مازندران جلسه ای 
در حضور قاسم رضایی، قهرمان المپیک ۲٠١۲ لندن با 
شهردار آمل داشت و از آنها خواست با حمایت شورای شهر 
آمل، در لیگ برتر فرنگی تیمداری کنند. محمدیان امیدوار 
است مازندران با یک تیم قوی در لیگ کشتی فرنگی فصل 
آینده حاضر ش��ود. این در حالی است که مهدی تقوی، 
قهرمان سابق کشتی آزاد جهان نیز هدایت سایپا خزر را 
بر عهده گرفته و قراردادهای این تیم در سازمان لیگ نیز 
به ثبت رسیده است. ستارگان ساری نیز یکی از تیم های 
کهنه کار لیگ برتر است که امسال قصد تیمداری دارد. 

CAS نصرالله سجادی در دادگاه
برای جودو حضور نمی یابد؟

طبق اعلام فدراسیون جودو، نصرالله سجادی به عنوان 
نماینده کمیته المپیک در جلسه رسیدگی به پرونده تعلیق 
جودوی ایران در دادگاه CAS حضور نخواهد داش��ت؛ 
موضوعی که تاکنون رس��ما از سوی کمیته ملی المیک 
درباره آن اظهارنظری نش��ده است. جلسه رسیدگی به 
شکایت ایران بابت تعلیق جودو از سوی فدراسیون جهانی 
۲۶ ش��هریور در سوییس برگزار می ش��ود. در حالی که 
پیش از این با موافقت CAS قرار بود از میان چند شاهد 
معرفی شده از سوی ایران، محمدرضا داورزنی معاون وقت 
وزیر ورزش، نصرالله سجادی نماینده کمیته ملی المپیک 
و مجید زارعیان سرمربی تیم ملی جودو در جلسه حاضر 
ش��وند، پیگیری های ایسنا نشان می دهد ظاهرا نصرالله 
سجادی در این جلسه حاضر نخواهد بود. به ادعای مقامات 
فدراسیون جودو، این موضوع از طریق مسؤولان کمیته 
ملی المپیک به اطلاع فدراسیون جودو رسیده اما تاکنون 
رسما نصرالله سجادی و کمیته ملی المپیک در این باره 
اظهارنظری نکرده اند. ابتدا ٧ شاهد از سوی ایران به دادگاه 
معرفی شد که ۳ نفر از آنها مورد تایید CAS قرار گرفتند.

نخستین خرید بزرگ حریف 
پرسپولیس

الدحیل که در لیگ قهرمانان آس��یا با پرس��پولیس 
هم گروه است، رسما با مهاجم پالمیراس قرارداد امضا کرد. 
به گزارش الرای، الدحیل برای تقویت خط حمله خود 
با مهاجم برزیلی پالمیراس قرارداد امضا کرد. این قرارداد 

به صورت قرضی و یک ساله است. 
ادواردو پری��را ملقب به دودو چند روز پیش وارد قطر 
ش��د. او بعد از پشت سر گذاشتن تست پزشکی و تست 
کرونا، رسما با الدحیل قرارداد امضا کرد تا جایگزین ماریو 

مانژوکیچ در خط حمله این تیم قطری شود. 
طبق اعلام الرای، این نخستین خرید بزرگ الدحیل 
نخواه��د ب��ود و این تیم برای ادامه درخش��ش در لیگ 
قهرمانان آس��یا و لیگ س��تارگان قطر ب��ه دنبال جذب 
یونس بلهنده بازیکن گالاتاسرای و آلفردو مهاجم گلاسکو 

رنجرز است. 
الدحیل در لیگ ستارگان قطر در صدر جدول رده بندی 
جا دارد و در لیگ قهرمانان آس��یا هم در رده دوم اس��ت 
و توانس��ت در دیدار رفت برابر پرس��پولیس با ۲ گل به 

پیروزی دست یابد. 
الس��د دیگر تیم سرش��ناس قطری هم که در لیگ 
قهرمانان آس��یا از ش��انس های اصلی قهرمانی اس��ت 
نخس��تین خرید ب��زرگ خود را معرفی کرد؛ س��انتی 
کاسورلا، همبازی سابق ژاوی در تیم ملی فوتبال اسپانیا 
رسما به این تیم پیوست تا جایگزین گابی هرناندز در 

میانه میدان شود.

اخبار

ورزشی

زینب حاجی حسینی: ستاد ملی مبارزه با دوپینگ ایران بابت آنالیز 
نمونه های ارسالی به آزمایشگاه های آلمان و قطر در سال گذشته 
و جاری میلادی، به مس��ؤولان این ۲ آزمایش��گاه بدهکار است. 
کنترل دوپینگ ورزشکاران که مسؤولیت اصلی ستاد ملی مبارزه 

با دوپینگ )نادو( به حساب می آید برای 
این س��تاد بار مالی سنگینی دارد که 
بخش عمده آن بابت آنالیز نمونه های 
ارسالی به آزمایشگاه های »آکردیته« 
هزینه می ش��ود. مراکز طرف قرارداد 
س��تاد ملی مبارزه ب��ا دوپینگ برای 
آنالی��ز نمونه گیری های به عمل آمده 

از ورزش��کاران ایران ۲ آزمایشگاه در کلن آلمان و قطر هستند. 
پرداختی به این ۲ آزمایش��گاه هم به ترتیب بر اس��اس یورو و 
دلار انجام می شود. طبق قرارداد منعقد شده میان نادوی ایران و 
آزمایشگاه قطر، هزینه آنالیز هر تست دوپینگ توسط متخصصان 
این آزمایش��گاه ١۲٠ دلار است. درباره آزمایشگاه کلن رقم های 
متفاوتی بابت بررسی تست دوپینگ ورزشکاران ایران تعیین شده 
است. در صورتی که نمونه های ارسالی به کلن مربوط به جریان 
مسابقه باشد ١۴۵ یورو هزینه آنالیز آن می شود. این هزینه برای 
تست هایی که خارج از مسابقه گرفته شده، ١٠۵ یورو تعیین شده 
است. البته این هزینه ها با لحاظ کردن تخفیف آلمانی ها مصوب 
ش��ده اس��ت. هزینه اصلی برای آنالیز نمونه های داخل و خارج 
مسابقه در کلن به ترتیب ١۶٠ و ١۲٠ یورو است. در برخی موارد 

 هم به خاطر مشکوک بودن نتیجه آنالیز اولیه روی نمونه گیری ها،
به بررسی دقیق تر توسط دستگاه های پیشرفته تر نیاز است. هزینه 
این نوع آنالیز در قطر ۲۳٠ دلار و در آلمان ۲١٠ یورو تعیین شده 
است. همکاری ستاد ملی مبارزه با دوپینگ ایران با آزمایشگاه قطر 
از اواخر سال گذشته آغاز شد. تا پیش 
از آن تمام نمونه گیری های انجام شده 
توسط مأموران این ستاد برای آنالیز در 
اختیار پزشکان آلمانی قرار می گرفت، 
بنابراین تس��ت های دوپینگی که طی 
سال ۲٠١۹ میلادی توسط ماموران نادو 
از ورزشکاران ایران در رشته های مختلف 
گرفته ش��د به طور کامل برای آزمایشگاه کلن ارسال شد. آنالیز 
و نتایج همه این تست ها مشخص شده است. نادوی ایران بابت 
بررسی و اعلام نتیجه نمونه گیری های سال ۲٠١۹ مبلغ ۲۲٠ هزار 
یورو به آزمایشگاه کلن پرداخت کرد اما همچنان به این آزمایشگاه و 
همچنین قطری ها بدهکار است. از مجموع نمونه هایی که از ابتدای 
س��ال ۲٠۲٠ میلادی تا به امروز از ورزشکاران کشورمان گرفته 
شده، ۵۹ نمونه به آزمایشگاه قطر ارسال شده است. ۹٠۲۵ دلار 
هزینه آنالیز این نمونه ها می شود که نتایج شان هم مشخص شده 
اما هنوز توسط ایران پرداخت نشده است. بدهی نادو به آلمانی ها 
البته سنگین تر و به مبلغ ١٠٠ هزار و ۳۸۸ یورو است. این بدهی 
بابت ۵١۵ نمونه گیری پایانی در سال گذشته میلادی و نمونه های 

ارسالی در ۲ ماهه ابتدایی سال جاری میلادی است. 

رئیس س��ازمان لیگ فدراسیون کشتی از اهالی این رشته 
خواست بحث برگزاری لیگ برتر را شخصی نبینند و به جای 
ایجاد ی��أس و ناامیدی، درباره برگزاری لیگ ۹۹ راهکار ارائه 
کنند. عبدالمهدی نصیرزاده با اش��اره به اینکه عدم برگزاری 

لیگ ۹۹ هرگز در دستور کار سازمان 
لیگ نیس��ت، اظهار داشت: خواهش 
می کنم دوستان این کار را شخصی 
نبینن��د. من دی��دم ابراهیم جوادی 
گفته بود من برای خودم رزومه سازی 
می کنم یا علی اشکانی خواستار عدم 
برگزاری لیگ شده بود. حقیقت این 

اس��ت که من تابع وزارت ورزش و فدراسیون کشتی هستم و 
کار ش��خصی انجام نمی دهم. ما به دنبال برگزاری لیگ برتر 
به خاطر کش��تی هس��تیم. وی اضافه کرد: با وجود آغاز موج 
دوم کرونا، مسابقات فوتبال برگزار می شود. کرونا در تمام دنیا 
هست ولی همه دارند زندگی می کنند و کارهای شان را پیش 
می برند. نگویید لیگ را کنسل کنید، لطفا راهکار بدهید. شاید 
موج دوم کرونا شهریورماه کاهش پیدا کرد، مسأله روانی هم 
هس��ت. ما باید به فکر برگزاری مس��ابقات در همین شرایط 
باشیم. نصیرزاده در پاسخ به این سوال تسنیم که آیا می شود با 
وجود هزینه های سنگین آزمایشات مربوط، باشگاه ها را متعهد 
به انجام تس��ت کرونا مثل لی��گ فوتبال کرد، گفت: خودمان 
کشتی را خوار نکنیم، امسال اسپانسرهای خوبی آمده اند. نگاه 

مس��ؤولان به کشتی مثبت اس��ت و این رشته، ورزش اول ما 
است. من احس��اس می کنم خودمان نباید کشتی را کوچک 
ببینیم. همه تیم ها می توانند از یاران شان تست کرونا بگیرند 
و می توانیم در شرایط ویژه مسابقات را برگزار کنیم. می گویند 
تیم های خوبی در لیگ فصل گذشته 
نیامدند. سال گذشته واقعا این اتفاق 
افتاد اما تلاش می کنیم کش��تی را به 
سمت حرفه ای ش��دن ببریم. چرخه 
اقتصادی باید در جریان باشد. رئیس 
سازمان لیگ تصریح کرد: شاید اصلا 
لازم ش��د بع��د از رقابت های جهانی، 
مس��ابقات را استارت بزنیم. قرار نیست همه کشتی گیران مان 
درگیر مس��ابقات گزینشی المپیک باش��ند، ما تعداد زیادی 
کش��تی گیر داریم. نباید اجازه دهیم کشتی گیران سرخورده 
و دلس��رد شوند. مسابقات باید برگزار شود تا شور و نشاط به 
کشتی بازگردد. کرونا هم مثل همه اتفاقات فروکش می کند، 
کشتی قرار است بماند، این قدر انرژی منفی ندهیم. می گویند 
درگیری در کشتی خیلی بیشتر از فوتبال است، در شرایطی که 
فاصله ایمن در کرونا ۲ متر است. مگر در تکل ها و درگیری ها 
به خاطر تصاحب توپ، این فاصله در فوتبال رعایت می شود؟ 
ش��رایط کش��تی و فوتبال خیلی با هم فرق نمی کند. ما اگر 
تماش��اگر نداشته باشیم و تست کرونا از کشتی گیران گرفته 

شود و آنها در قرنطینه باشند، مشکلی پیش نمی آید.

هزینه سرسام آور تست دوپینگ در ورزش ایران

هرنمونهچقدرآبمیخورد؟
مگر درگیری تن به تن فقط در کشتی است؟

نصیرزاده:کشتیراخوارنکنیم

جنجال در جشن صعود لیدزیونایتد به لیگ برتر
بعد از صعود لیدزیونایتد به لیگ برتر، هواداران این تیم به خیابان ها ریختند و ش��روع به جش��ن و ش��ادمانی کردند که در این بین شیئی 
به س��ر یک افس��ر پلیس زن برخورد کرد و باعث ش��د او بشدت آسیب ببیند و در بیمارستان بستری شود. ١۵ نفر از مردم منطقه نیز در 
پی این ش��لوغی و ازدحام مجروح ش��دند که پلیس برای آرام کردن جو وارد عمل ش��د و ۹ نفر از هواداران این باش��گاه را دس��تگیر کرد. 

ادامه از صفحه اول
س��ازمان مجاهدین خلق، بلافاصله 
پس از اعلام پیروزی انقلاب اسلامی، ساختمان »بنیاد پهلوی« 
)وزارت بازرگانی فعلی( را اش��غال کرده، آن را به عنوان ستاد 
مرکزی اعلام کرده و از روز ۲۳ بهمن ۵٧، با صدور اطلاعیه ای، 
آمادگ��ی خود را برای عضوگی��ری اعلام کرد. در بین رهبران، 
فعالان سیاس��ی و س��ازمان های انقلابی دیگر )بویژه اکثریت 
مذهبی( که خاطرات تلخی از مواضع سازمان و تجربه خونین 
تصفیه های داخلی آن در س��ال ۵۴ داش��تند، نس��بت به آن، 
بدبینی و بی اعتمادی رو به افزایشی وجود داشت. برخوردهای 
پرخاشگرانه و تکبرآلود رهبران سازمان هم که آشکارا از موضع 
تنها انقلابیون حقیقی و طلبکارانه با سایرین برخورد می کردند، 
به این فضا دامن می زد. به همین دلیل، سازمان برای توسعه 
خود، در نخستین مرحله، دانشجویان و دانش آموزان پرشور اما 
بی خبر از سوابق تاریخی اش را هدف گرفت و در این مسیر به 

موفقیت چشمگیری هم رسید و طی چند ماه، نیروهای کم شمار 
خود را به هزاران نفر افزایش داد. 

 از همان بدو امر، هدف س��ازمان رس��یدن به راس قدرت 
سیاسی بود و بر همین اس��اس در انتخابات »خبرگان قانون 
اساسی«، »ریاست  جمهوری« و »مجلس شورای اسلامی« )از 
مرداد ۵۸ تا اردیبهشت ۵۹( شرکت کرد. اگر چه اعضای دیگر 
هم در انتخابات شرکت می کردند اما بدیهی است گل سرسبد 
سازمان در تمام رای گیری ها، کسی نبود جز »مسعود رجوی«. 
در نخس��تین تجربه، رجوی با کسب ۲۹٧٧٠٧ رای در حوزه 
تهران، از راهیابی به مجلس خبرگان قانون اساسی بازماند. اگر 
چه کم ترین رای منتخبان حوزه تهران، یک میلیون نفر از رجوی 
بیشتر بود اما برای سازمان که حدود ۵ ماه، تمام توان تبلیغاتی 
خود را به میدان آورده بود، مسجل شد تنها در تهران می تواند 
روی نزدیک به ۳٠٠ هزار هوادار حساب کند. تا انتخابات بعدی، 
۶-۵ ماه وقت باقی مانده بود و رجوی و رفقایش، این بار برای یک 

وزن کشی در سطح ملی، خیز برداشتند. ۲ ماه قبل از انتخابات 
ریاست  جمهوری، رفراندم »قانون اساسی« برگزار شد. سازمان 
اعلام کرد به »قانون اساسی« رای نمی دهد. دی ماه ۵۸، رجوی 
برای ریاست جمهوری نامزد شد اما به دنبال اعلام نظر حضرت 
امام خمینی مبنی بر اینکه هر کس به قانون اساسی رای نداده، 
نمی تواند کاندیدا شود، ۲۹ دی ماه، انصراف خود را اعلام کرد. 
میدان بعدی، انتخابات مجلس بود. رجوی از تهران کاندیدا شد 
اما در مرحله اول)۲۴ اسفند( با ۵۳١۹۴۳ رای نتوانست اکثریت 
مطلق را کس��ب کند )با فاصله حدود ۵٠٠٠٠٠ نفر از آخرین 
منتخب واجد اکثریت مطلق( و به همراه ۲۶ کاندیدای دیگر 
سازمان از شهرهای دیگر، به مرحله دوم راه پیدا کرد. پیروزی 
وی در این مرحله، در حکم فتح الفتوح سازمان بود. او در مرحله 
دوم ۳٧۵٧۶۲ رای آورد که با آخرین منتخب تهران، بیش از 
۳٠٠ هزار نفر فاصله داشت. سایر کاندیداهای سازمان هم موفق 

به کسب رای کافی نشدند. 

این ریزش آرا، محاسبات سازمان را دچار ابهام کرد و به 
این ترتیب، در پانزدهمین ماه از پیروزی انقلاب اس��لامی، 
س��ازمان تحت حاکمیت رج��وی و اطرافیانش، خود را در 
دورتری��ن نقطه ممکن از کانون قدرت سیاس��ی یافت. اگر 
چه ش��واهد گویای این فرض است که سازمان از نخستین 
ماه های پس از پیروزی انقلاب، خود را برای تحرکی مسلحانه 
برای به دس��ت گیری قدرت آماده می کرد اما هنوز زمان را 
مناس��ب نمی دید. حالا باید راهی ب��رای برون رفت از این 
بن بس��ت دردناک که به  رغم مظلوم نمایی ها و شاخ و شانه 
کشیدن های مثلث »رجوی- خیابانی- ابریشم چی« )دائر بر 
تقلب و مهندس��ی آرا و از این قبیل( چاره ای جز پذیرفتن 
آن نداشتند، پیدا می کردند. در این مرحله، »سیدابوالحسن 
بنی صدر« مانند یک منجی، در افق ناامیدکننده س��ازمان 

ظهور کرد. 
* تاریخ نگار، پژوهشگر و نویسنده دفاع مقدس

پرمدعایان ناکام
تاریخ

محمدرضا بلندی: امیر قلعه نویی هنوز هم پر افتخار ترین مربی 
لیگ برتر با ۵ عنوان قهرمانی است. سپاهان هم فعلا بدون در نظر 
گرفتن این فصل که به احتمال زیاد پرسپولیس برای چهارمین بار 
قهرمان لیگ برتر می شود، به همراه این تیم پر افتخارترین تیم 
باشگاهی ایران در تاریخ لیگ برتر است. سپاهانی ها فصل را عالی 
شروع کردند و امید می رفت بعد از چند سال طلسم قهرمان نشدن 
قلعه نویی و سپاهان در پایان لیگ نوزدهم بشکند اما در نیم فصل 
دوم همه چیز برای آنها وارونه شد و حالا زردها با قلعه نویی تنها 
امید به کس��ب سهمیه دارند و از سوی دیگر چشم به قهرمانی 

جام حذفی دوخته اند. 
س��پاهان قهرمانی در لیگ را از دس��ت داده است و حالا جام 
حذفی و لیگ قهرمانان را در پیش دارد. فصل گذشته که به پایان 
رسید، سپاهان جایگاه دوم را به دست آورده بود، آن هم فقط با ۳ 
اختلاف امتیاز نسبت به پرسپولیس. البته شکست برابر پرسپولیس 
در جام حذفی، انتهای فصل را برای زردپوشان تلخ کرد اما بعد از 
چند سال دوباره یکی از قدرت های فوتبال ایران به اوج بازگشته 
بود و این خبر خوبی برای مسؤولان این باشگاه و هوادارانش بود. 
سپاهان نفرات اصلی اش را حفظ و بازیکنان خوبی هم جذب کرد. 
تمرینات خوبی را در داخل و خارج از ایران انجام داد تا برای شرکت 
در لیگ برتر، جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا آماده شود. قلعه نویی 
بخوبی می دانست برای فصل جدید باید چیزی بیشتر از رتبه دوم 
لیگ برتر به دس��ت آورد. سپاهان فصل را خوب شروع کرد و تا 
مدت ها نه شکست خورد و نه حتی گلی وارد دروازه اش شد. آنها 
تازه در نهمین بازی شان در لیگ آن هم روی یک ضربه پنالتی 
که به گواه کارشناسان اشتباه بود، دروازه شان باز شد. زرد پوشان 
در نیم فصل نخست شکست نخوردند و انتظار می رفت به همین 

روند ادامه دهند. 
پیشنهاد تیم ملی ■

قبل از شروع مسابقات لیگ قهرمانان آسیا و در حالی که سپاهان 
روزهای خوبی را در لیگ پشت سر می گذاشت، از فدراسیون خبر 
رسید قلعه نویی یکی از گزینه های فدراسیون برای هدایت تیم ملی 
است؛ خبری که با وجود قرارداد قلعه نویی با سپاهان کمی عجیب به 
نظر می رسید. با این حال خود قلعه نویی در مصاحبه ای این موضوع 
را تایید کرد. کاملا مشخص بود سرمربی پیشین تیم ملی علاقه 

دارد دوباره هدایت تیم ملی را برعهده بگیرد اما نمی خواست با این 
کار در برابر هواداران سپاهان قرار بگیرد. او در همه مصاحبه هایش 
می گفت مسؤولان سپاهان باید درباره ماندن یا رفتنش تصمیم 
بگیرند. در حالی که همه منتظر شنیدن خبر بازگشت قلعه نویی 
به تیم ملی بودند، ١۵ بهمن ماه مدیرعامل کارخانه فولاد مبارکه 

صراحتا با جدایی او و رفتنش به تیم ملی مخالفت کرد. 
بازی جنجالی با پرسپولیس ■

خیلی ها معتقدند یکی از اصلی ترین دلایل دور شدن سپاهان 
از قهرمانی، مسابقه این تیم با پرسپولیس است که با رای کمیته 
انضباطی به نفع پرس��پولیس مختومه ش��د. در آن مسابقه که 
اسفندماه سال قبل و پیش از تعطیلی مسابقات به دلیل شیوع 
ویروس کرونا قرار بود برگزار شود، پرسپولیسی ها برای شرکت 
در مس��ابقه به ورزشگاه نقش جهان رفتند اما خبری از کاروان 
س��پاهان نبود. آنها زمانی به ورزشگاه رسیدند که ناظر داوری و 
مسابقه تصمیم گرفتند بازی را لغو کرده و پرونده را به کمیته 
انضباطی بفرستند که در نهایت با رای کمیته انضباطی و تایید 
آن در کمیته اس��تیناف، پرس��پولیس برنده آن بازی اعلام شد. 
قبل از آن بازی فاصله ۲ تیم ٧ امتیاز بود و سپاهان این شانس 
را داشت که با برد این فاصله را به ۴ کاهش دهد اما با این اتفاق 

فاصله به ١٠ امتیاز رسید. 

شایعه جدایی ■
بعد از شروع مجدد مسابقات، سپاهان بازی اول را برابر گل گهر 
با پیروزی پشت سر گذاشت اما در ۳ بازی بعدی ۲ بار مساوی کرد 
و برابر تراکتور هم شکست خورد؛ نتایجی که حتی جایگاه دوم 
این تیم را هم به خطر انداخت. در همین روزها شایعات جدایی 
قلعه نویی در پایان فصل بیشتر از قبل شنیده شد. از طرفی مسؤولان 
سپاهان قرارداد بعضی بازیکنان این تیم از جمله امید نورافکن را 
تمدید کردند. برخی می گویند این کار باشگاه و همچنین مخالفت 
با رفتن قلعه نویی به تیم ملی باعث شده او به نوعی با سپاهانی ها به 
مشکل بخورد و حتی بازی نکردن امید نورافکن در هفته های اخیر 

را هم به بحث تمدید قراردادش ارتباط می دهند. 
دودستگی میان هواداران سپاهان ■

هر چند به نظر نمی رسد قلعه نویی اعتبارش را به خاطر این 
موضوع به همین راحتی خدشه دار کند اما با پایان فصل، قرارداد 
او با س��پاهان به اتمام می رسد و جدایی محتمل ترین گزینه ای 
است که می شود برای او و سپاهان در نظر گرفت. هر چند علی 
پزشک، سخنگوی باشگاه در آخرین مصاحبه اش گفت قلعه  نویی 
تمام تمرکزش روی سپاهان است.  با این حال فضای اصفهان مانند 
شروع فصل برای قلعه نویی مثبت نیست و برخی روزنامه های این 
شهر مستقیما از او انتقاد می کنند. همچنین در فضای مجازی 

هم میان هواداران س��پاهان دو دس��تگی ایجاد شده و عده ای از 
قلعه نویی حمایت می کنند و عده ای دیگر او را مقصر ناکامی این 
فصل می دانند. آنها بعضی از خریدهای قلعه نویی از جمله محسن 
مسلمان و ابراهیمی و همچنین تصمیمش برای بازی ندادن به 
بازیکنانی نظیر رسول نویدکیا و رضا میرزایی را زیر سوال می برند. 
از محرم نوید کیا به عنوان جدی ترین گزینه جانشینی قلعه نویی 
یاد می شود. باید دید تا پایان فصل چه اتفاقاتی برای سپاهان و 
قلعه نویی رخ می دهد. آنها هنوز جام حذفی، رقابت برای کسب 

سهمیه و لیگ قهرمانان آسیا را در پیش دارند. 
درگیری هواداران با قلعه نویی صحت ندارد ■

سخنگوی باشگاه سپاهان توضیحاتی را پیرامون برخی اتفاقات 
رخ داده در فضای مجازی، ارائه کرد. مدتی است در فضای مجازی 
انتقادات و اعتراضات زیادی نسبت به عملکرد تیم فوتبال سپاهان 
توسط هواداران منتسب به این تیم مطرح می شود و این ماجرا تا 
آنجا پیش  رفته که شایعاتی نیز درباره درگیری تعدادی از هواداران 

سپاهان با امیر قلعه نویی در اصفهان شنیده می شود. 
سیدعلی پزشک درباره شایعه درگیری سرمربی سپاهان با 
هواداران این تیم به فارس گفت: اصلا چنین چیزی صحت ندارد. 
چنین اتفاقی نیفتاده و من آن را تکذیب می کنم. پزشک درباره 
اینکه متن منتشرشده توسط یک لیدر منتسب به سپاهان در 
فضای مجازی حرف و حدیث های زیادی را در پی داشت، عنوان 
کرد: از کجا معلوم این افراد لیدر سپاهان باشند؟ از کجا معلوم 
این نوع صفحات و سایت ها واقعی باشند؟ هر کسی می تواند به 
اسم لیدر هر تیمی در فضای مجازی مطلبی بنویسد. آیا مطمئن 
هس��تید این افراد، سپاهانی واقعی هستند؟ سخنگوی باشگاه 
سپاهان با اشاره به برگزاری جلسه هیأت مدیره این باشگاه اظهار 
داشت: هیأت مدیره باشگاه جلسه ای را تشکیل داد که خروجی 
آن بیانیه ای بود که روز گذشته منتشر کردیم. از همه دوستداران 
و علاقه مندان به سپاهان درخواست کردیم به کم شدن حاشیه ها 
کمک کنند. قویا از امیر قلعه نویی، کادرفنی و تیم حمایت کردیم. 
باید همه همدل و همس��و شویم تا بتوانیم در بازی های آینده 
حداکثر امتیازات را به دس��ت آوریم.  مرجع هواداران ما، کانون 
هواداران سپاهان است که بیانیه ای را منتشر و از همه هواداران 

درخواست حمایت کرد. 

چگونگی دور شدن سپاهان و قلعه نویی از جام

آنهاکههمیشهقهرمانبودند

چهارشنبه اول مرداد 1399
وطن امروز     شماره 298۰

باشگاهسپاهانازکادرفنیوبازیکنانخودحمایتکرد
باش�گاه س�پاهان از عملکرد اعضای تیم فوتبال خود حمایت کرد. به 
گزارش روابط عمومی باشگاه سپاهان، در بیانیه باشگاه سپاهان آمده است:
»از آنجایی که همواره دل در گرو مکتب سپاهان داشته و تمام تلاش خود 
را معطوف به موفقیت سپاهان نموده ایم و انتقادات را به جان خریده ایم ولی 
سپاهان نامی است که باید برای آن بیش از توان گذشت و فداکاری نمود. لذا 
باشگاه سپاهان حمایت همه جانبه خود را از کادر فنی و مجموعه تیم سپاهان 
اعلام می دارد و از همه علاقه مندان و دلسوزان سپاهان انتظار دارد به دور از 
هیجانات و احساسات به صورت یکپارچه و همراه به حمایت همیشگی خود 

از طلایی پوشان همچون ادوار گذشته ادامه دهند تا با تمرکز، هم افزایی و حضور قدرتمند در مسابقات پیش رو که هر کدام به 
نوبه خود در سرنوشت تیم، حساس و تعیین کننده خواهد بود، حداکثر امتیازات لازم را کسب نماییم«.


